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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 8 września 2016r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadziła pani Maria Płotkowska – Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej Rady Powiatu Bydgoskiego, która  

po otwarciu obrad stwierdziła quorum. W posiedzeniu Komisji uczestniczyło ośmiu  

jej członków zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu  

oraz pan Wojciech Porzych – Starosta Bydgoski, pani Grażyna Czepanko – Skarbnik 

Powiatu, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu,  pani Arleta Miłuch – Dyrektor  

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Bydgoszczy, pani Maria Strąk – Dyrektor  

Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie, a także dyrektorzy szkół. 

 

 Porządek posiedzenia komisji stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, został 

przyjęty przez Radnych bez uwag. Radni nie wnieśli również uwag do protokołu  

z posiedzenia Komisji w dniu 20 czerwca 2016r. 

 

  W punkcie 4 porządku obrad Radni zapoznali się z informacją o przygotowaniu 

szkół Powiatu Bydgoskiego do rozpoczęcia roku szkolnego  2016/2017 oraz o wyni-

kach naborów do klas pierwszych (załącznik nr 3 do protokołu). Szczegółowych  

informacji udzielili pan Stanisław Rybczyński – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych 

w Koronowie, pani Dorota Makowska – Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego  

w Koronowie, pani Katarzyna Zubik – Dyrektor Zespołu Szkół w Koronowie, pan 

Stanisław Buś – Dyrektor Zespołu Szkół Agro – Ekonomicznych w Karolewie, pan 

Grzegorz Gaca – Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Zawodowych w Solcu 

Kujawskim i pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą 

w Koronowie. 

Radna Elżbieta Wysocka zapytała się jaki jest trend naboru? Jak wypada w porówna-

niu z rokiem ubiegłym, czy z liczbą absolwentów gimnazjów? Dyr. Strąk wyjaśniła,  

że corocznie sporządzając informację o realizacji zadań oświatowych przeprowadzają 

taką analizę. Aktualnie nie dysponuje jednak dokładnymi danymi. W roku bieżącym  

w Solcu Kujawskim liczba absolwentów gimnazjów była większa niż nabór,  

ale już w Koronowie i Dobrczu mniejsza. Nabór jest jednak na poziomie porównywal-

nym do roku ubiegłego. W przypadku Szkoły w Solcu Kujawskim niepokojące jest to, 

że prawdopodobnie powstanie w tej samej miejscowości konkurencyjna placówka 

niepubliczna. Radna stwierdziła, że cieszy się iż sprawdził się pomysł utworzenia  

klasy o profilu mundurowym w Liceum w Koronowie. Wyraziła jednocześnie ubole-

wanie, że z takiej szansy nie skorzystała Szkoła w Solcu Kujawskim. Tym bardziej,  

że już dwa lata wcześniej taki pomysł rozważała.  Dyr. Gaca wyjaśnił, że koncepcja 

utworzenia klasy mundurowej była głęboko analizowana. Prowadzone były rozmowy  

i sondaż wśród gimnazjalistów. Niekorzystnym czynnikiem jest również funkcjono-

wanie kilku takich  klas mundurowych w pobliskiej Bydgoszczy. Dyr. Strąk stwierdzi-

ła, że mimo wszystko jest to koncepcja  warta rozważenia. Starosta zauważył, że nie-
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koniecznie to co sprawdziło się w Koronowie, sprawdzi się również w Solcu Kuj. 

Radna Małgorzata Niedźwiedzka potwierdziła, że wśród gimnazjalistów faktycznie 

było znikome zainteresowanie klasą o profilu mundurowym. Na nabór niekorzystnie 

wpływa również dobre skomunikowanie Solca z większymi miejscowościami.  

Młodzież ucieka. Woli być poza zasięgiem rodziców mimo,  że Szkoła ma ciekawą 

ofertę edukacyjną. Radna wyraziła również opinię, że w Koronowie duży wpływ na 

decyzję młodzieży o wyborze klasy mundurowej mieli rodzice pracujący w miejsco-

wym zakładzie penitencjarnym.  

Radny Radosław Kempinski zapytał się, czym zostało podyktowane podpisanie  

umowy z Solid Security na ochronę ZSZ w Koronowie? Dyr. Rybczyński wyjaśnił,  

że zasadniczym celem jest ochrona mienia przed włamaniem. Szkoła jest wyposażona 

w system alarmowy i w przeciągu kilku minut firma jest w stanie zainterweniować. 

Radny zapytał się, czy takie interwencje miały miejsce? Dyrektor wyjaśnił,  

że takie interwencje się zdarzały. Na szczęście włamania nie zostały potwierdzone.  

W ramach podpisanej umowy trzy interwencje w miesiącu są wliczone w ryczałt. 

Radny zwrócił uwagę, że np. w przypadku Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

taka umowa nie została podpisana. Dyr. Strąk wyjaśniła, że nie było takiej potrzeby 

ponieważ pomieszczenia Poradni znajdują się na piętrze budynku zarządzanego przez 

Gminę. W ZSAE w Karolewie są dozorcy, a ZSOiZ w Solcu Kuj. nigdy takiego zapo-

trzebowania nie zgłaszał. Dyr. Gaca wyjaśnił, że szkoła posiada system kamer. Ponad-

to w budynku przy ul. 29 Listopada są dwa mieszkania, a sala gimnastyczna jest zloka-

lizowana na terenie, na którym znajduje się również strzeżony obiekt Gminy. 

  W punkcie 5 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na XX Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 15 września 2016r.:  

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Osielsko pomocy finansowej  

na dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa ulicy Krakowskiej w Niwach odcinek  

od km+455 do km 1+900 oraz ulicy Zakopiańskiej w Niwach na odcinku  

od ul. Krakowskiej do ul. Karpackiej”, został przez Komisję jednogłośnie zaopi-

niowany pozytywnie; 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Solec Kujawski pomocy finansowej  

na dofinansowanie inwestycji pn. „Budowa ulicy Ogrodowej w Solcu Kujawskim”, 

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

3) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Koronowo pomocy finansowej  

na dofinansowanie inwestycji pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 050101 Dziedzi-

nek – Mąkowarsko”, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie;  

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności  

przesyłu na nieruchomości położonej  w Solcu Kujawskim, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności części 

nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Dziedzinek, został przez Komi-

sję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności części 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym Przyłęki, został przez Komi-

sję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 
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7) Projekt uchwały zmieniającej „Wieloletni Plan Inwestycyjny dla Rozwoju Powiatu 

Bydgoskiego”, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

8) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udziału Powiatu Bydgoskiego  

we wspólnej realizacji projektu z Gminą Dąbrową Chełmińska pn. „Rozbudowa 

drogi powiatowej nr 1601C oraz części drogi powiatowej nr 1542C i drogi gminnej 

ul. Nowa w miejscowości Czarże polegająca na budowie ścieżki rowerowej relacji 

Dąbrowa Chełmińska – Czarże – Dębowiec oraz Dąbrowa Chełmińska – Janowo” 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko 

 – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, został przez Komisję jednogłośnie zaopinio-

wany pozytywnie; 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Bydgoskiego na lata 2016 – 2026, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowa-

ny pozytywnie; 

10) Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu do zadeklarowania  

dalszych udziałów w Spółdzielni Socjalnej „Koronowianka”, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

11) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Bydgoskiego do realizacji  

w partnerstwie projekt pt. „Rodzina w Centrum” w ramach Regionalnego Progra-

mu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 

Priorytet 9 Solidarne społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych  

i społecznych, Poddziałanie 9.3.2. Rozwój usług społecznych, został przez Komisję 

jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

12) Projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środ-

ków finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnospraw-

nych na 2016r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie; 

13) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2016,  

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 6 „wolne wnioski i zapytania” Radny Radosław Kempinski zapytał 

się,  czy będzie składany wniosek na drogę Sicienko – Wojnowo? Starosta odpowie-

dział, że taki wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego zostanie złożony. 

   

 Po wyczerpaniu wszystkich tematów ujętych w porządku, Przewodnicząca  

zamknęła posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Polityki Społecznej o godz. 

15.00. 

Protokołowała: Paulina Wengler 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maria Płotkowska 

- przewodnicząca komisji   ……………………………………….. 

2. Radosław Kempinski 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 
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3. Anna Jakubowska   ……………………………………….. 

4. Małgorzata Kaźmierczak  ……………………………………….. 

5. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

6. Zbigniew Łuczak   ……………………………………….. 

7. Małgorzata Niedźwiedzka  ……………………………………….. 

8. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

9. Adam Ryfa    ……………………………………….. 

10. Elżbieta Wysocka   ……………………………………….. 


